



87 route Guy de Maupassant
76110 Manneville-la-Goupil
T 06 34 95 09 08
contact@francofil.fr
www.francofil.fr

CA 2022 246 K €
EFFECTIFS 4

2022 SALES € 246 K
STAFF 4

CONTACT

Florent Port
PDG
CEO
RTI / R&D

Marc Fromentin
Responsable Commercial
Sales Manager
Responsable Communication
Communication Manager

FRANCOFIL

IMPLANTATIONS / LOCATIONS

FRANCE : Siège social / Headquarters
87 route Guy de Maupassant
76110 Manneville-la-Goupil

🔗 SECTEUR D'ACTIVITÉ / BUSINESS

Francofil est une entreprise spécialisée dans le développement et la fabrication de filaments polymères standards et techniques destinés à l'impression 3D. La production et la conception des filaments sont réalisés en Normandie. Sur fourniture de cahier des charges, Francofil vous accompagne dans le développement à façon de filament (besoins thermiques, chimiques, mécaniques, etc...), depuis la phase de R&D jusqu'à l'impression.

Francofil is a company specialized in the development and manufacturing of standard and technical polymer filaments for 3D printing. The production and conception of our filaments are realized in Normandy. On delivery of specifications, Francofil accompanies you in your customized filament development (thermal needs, chemical needs, mechanical needs, etc.), from the R&D phase to the printing phase.